
Referat af Generalforsamling 2023 
 

1. Valg af dirigent. 

a. Thyge Kristensen blev valgt enstemmigt. 

b. Stemmetællere blev: Poul Slot, Richard Yde og Jan Lykkegård 

2. Beretning v/formanden. 

a. Jens Lygum afgav beretning for året der var gået i SSF. 

b. Herefter var der beretning fra både vandpleje v/Lars Hammer-Bek 

og opsyn v/Esben Bøgh. 

c. Beretningerne blev godkendt efterfølgende. 

3. Regnskabet v/Stig Mortensen 

a. Stig fremlagde regnskabet for generalforsamlingen. 

b. Regnskabet blev godkendt. 

c. Herefter blev der orienteret om støtteforeningens regnskab. 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

a. På valg var: Esben Bøgh, Stig Mortensen, Holger Wulff, Arne 

Harder Mikkelsen og Lars Hammer-Bek. Arne og Lars ønskede ikke 

at genopstille. Brian Jensen og Tanya Sørensen ønskede at stille op 

og blev sammen med Esben, Stig og Holger valgt til bestyrelsen. 

b. Jesper Petersen valgte pr. 15 marts at træde ud af bestyrelsen i 

hans sted tog 1. suppleant Mathias Skovgård over. 

5. Valg af suppleanter 

a. Da både Mathias Skovgård og Tanya Sørensen var blevet valgt ind i 

bestyrelsen, skulle der findes to nye. Janus Bøje og Brian Vejrup 

Pedersen meldte sig til at træde ind i det arbejde og blev valgt ind. 

6. Valg af revisor 

a. Poul Slot blev genvalgt som revisor 

b. Valg af revisorsuppleant: Anders Gadeberg blev genvalgt. 

7. Valg til støtteforening 

a. Rune Thomsen blev genvalgt 

8. Indkomne forslag 

a. Poul Slot havde indsendt ændringsforslag til §11 valg af 

bestyrelsesmedlemmer. 

Forslaget gik på at generalforsamlingen skal vælge formand og 

kasserer i stedet for at bestyrelsen selv konstituerer sig. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

9. Bestyrelsens forslag 

a. Forslag til §11, omkring proceduren i valg af revisor. Forslaget blev 

vedtaget. 



b. Forslag til §7 støtteforeningens vedtægter, en passage omkring 

stemmelighed var blevet overflødig og skulle derfor slettes. 

Forslaget blev vedtaget. 

c. Forslag til §14 stk. 2, at ændre ordet ”foreningens” til 

”bestyrelsens”. Forslaget blev vedtaget med 1 stemme imod. 

10. Eventuelt. 

a. Det var lidt diskussion omkring bestyrelsens måde at få indkøbt 

den nye forenings bil, derefter var der en god snak om et skema til 

benyttelse af foreningens bil. 

Herefter afsluttede formanden generalforsamlingen og ønskede alle en god 

sæson. 

 


